
Protokół Nr III/2018 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 28 grudnia 2018 r. 

Obecni na sesji: 
- radni wg listy obecności, 
- sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- radca prawny, 
- protokolant, 
- informatyk, 
- publiczność. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller dokonał otwarcia 
I I I sesji Rady Gminy Cewice i stwierdził prawomocność obrad, ponieważ 
obecnych było 15 radnych. 
Pan Przewodniczący przywitał wszystkich uczestników, którzy przybyli na 
obrady sesji. 

Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z II sesji sporządzono 
w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, a także godzinę przed sesją 
był wyłożony do wglądu w sali obrad nr 1, w celu zapoznania się. Uwag do 
protokołu nie było więc przystąpiono do głosowania protokołu z I I sesji Rady 
Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 15, 
przeciw -0, 
wstrzymujących się - 0. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad, który przedstawiał 
się następująco: 



1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I I sesji Rady Gminy Cewice VI I I kadencji w dniu 

03.12.2018 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Lęborskiemu 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2019-2030 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cewice na 2019 
rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 
na rok 2018 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy 
Cewice oraz planów pracy komisji stałych Rady na rok 2019 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) przedstawienie planów pracy przez Przewodniczących komisji stałych 

Rady oraz przez Przewodniczącego Rady Gminy 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały. 



9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia zasad na jakich Sołtysom 
z terenu Gminy Cewice oraz Przewodniczącemu Zarządu „Osiedle Na 
Skarpie" w Siemirowicach przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży 
służbowych 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia w sprawie partycypacji w kosztach opieki zapewnianej 
w niepublicznych żłobkach działających na terenie Gminy Miasta Lębork 
dzieciom zamieszkałym w Gminie Cewice oraz opieki zapewnianej 
w niepublicznych żłobkach działających na terenie Gminy Cewice 
dzieciom zamieszkałym w Gminie Miasto Lębork 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
11. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 

Gminy. 
12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

13. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
15. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 
jednostek pomocniczych. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Wiesław Keller, Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chciałby 
zgłosić uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Uwagę zgłosił Wójt Gminy Jerzy Bańka prosząc o wprowadzenie do porządku 
obrad następujących uchwał : 



11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 
wydatków niewygasających w roku budżetowym 2018 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/8/2018 Rady 
Gminy Cewice z dnia 3 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Przewodniczącego Rady, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 11/22/2018 w sprawie 
przyjęcia programu osłonowego Gminy Cewice „posiłek w szkole 
i w domu" na lata 2019-2023 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

Więcej uwag nie było, więc przystąpiono do głosowania nad wniesionymi 
poprawkami do porządku obrad: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 
Następnie przystąpiono do głosowania porządku obrad wraz z zmianami: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 4 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Lęborskiemu. 



Wyjaśnień do uchwały udzielił Wójt Gminy Cewice Pan Jerzy Bańka. 
Uzasadnienie do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 5 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Cewice na lata 2019-2030. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Keller odczytał uchwałę 
nr 221 /g214/F/III/l8 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Gdańsku z dnia 10 grudnia 2018 r. (załącznik nr 2). 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice. Uzasadnienie 
do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy Cewice przedstawił zadania, które zostały ujęte albo wykreślone 
w projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy: 
- ujęto zadanie - budowa budynku administracyjnego Urzędu Gminy na posesji 
po „dawnym zakładzie Pana Cisło", gdzie zostanie przeniesiony Zakład 
Komunalny, tam zostaną również wybudowane magazyny do przetrzymywania 
samochodów i sprzętu gminnego, oraz magazyny na potrzeby GOPS, 
- wykreślono zadanie - przebudowa budynku byłej policji na dom 
środowiskowy, gdyż wymaga to dużych nakładów finansowych. Lepszym 
rozwiązaniem będzie stworzyć ten dom w budynku gdzie obecnie mieści się 
przedszkole, które w późniejszym terminie zostanie przeniesione do budynku 
gimnazjalnego, 

zwiększono limit wydatków na sieć kanalizacyjną w miejscowościach: 
Cewice i Siemirowice. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 



Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła Radna Pani 
Maria Bachan. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 1. 

Ad. 6 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cewice na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Keller odczytał uchwałę 
nr 222/g214/P/III/l 8 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Gdańsku z dnia 10 grudnia 2018 r. (załącznik nr 4). 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice. Uzasadnienie 
do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy Cewice Pan Jerzy Bańka poinformował o zmianach, które 
wprowadzono do projektu uchwały budżetowej. Wyjaśnił, że wprowadzenie 
takich zmian jest uzasadnione posiadaniem określonych środków finansowych 
w budżecie Gminy Cewice: 
- zmniejszono dotację dla Gminnego Centrum Kultury, ponieważ brakuje 
środków finansowych na bieżące remonty dróg i na odśnieżanie, które związane 
jest z bezpieczeństwem mieszkańców, 



- wykreślono zadanie „budowa ścieżki rowerowej", ponieważ wymaga to 
nakładu finansowego w kwocie 400 000 zł, który trudny jest do przyjęcia 
w obecnym budżecie, 
- z zadania „rozbudowa budynku szkolnego w Bukowinie" zdjęto kwotę 
120 000 zł, która zostanie wykorzystana na niezbędny zakup nowego 
samochodu gminnego do przewożenia dzieci niepełnosprawnych, 
- 5 000 zł przeznaczono na fundusz wsparcia policji, 
- 36 000 zł przeznaczono na utrzymanie kierownika budowy sieci wodno
kanalizacyjnej w m. Cewice, Bukowina i Siemirowice, 
- 20 000 zł przeznaczono na projekt budowy sieci kanalizacyjnej 
w miejscowości Łebunia, 
- 80 000 zł przeznaczono na rozpoczęcie budowy targowiska w Cewicach, aby 
zapoczątkować pozyskiwanie dodatkowych przychodów dla Gminy i jej 
mieszkańców, 
Wójt Gminy Pan Jerzy Bańka poinformował, że budżet sporządzono w sposób 
zachowawczy z uwagi na następujące sprawy: 
- Sprawa procesu sądowego z firmą, która nie wykonała kanalizacji 
w Siemirowicach. Gmina w przypadku przegrania sprawy będzie musiała 
wypłacić odszkodowanie w wysokości ok. 2 min zł. 
- W Bukowinie przepompownia ścieków została wybudowana na prywatnej 
działce. W związku z tym należy ją przenieść w inne miejsce (niekonfliktowe). 
- W związku z trudnościami niedotrzymania terminu wykonania kanalizacji 
w Unieszynie, Gmina może stracić dofinansowanie tego zadania (problem 
w uzgodnieniach z spółką Wody Polskie). 
- W miejscowości Krępkowice jest pilna potrzeba naprawienia zapiaszczonej 
studni głębinowej. Na to zadanie jest potrzebne 100 000 zł. 
- W miejscowości Siemirowice jest pilna potrzeba naprawy hydroforni. Na to 
zadanie potrzebne jest 350 000 zł. 
- W związku opinią wydaną przez Straż Pożarną trzeba przenieść Przedszkole 
w Cewicach do byłego budynku Gimnazjum. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 



Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła Radna Pani 
Maria Bachan. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Keller odczytał opinię Komisji Budżetu 
i Rozwoju w sprawie zaopiniowania projektu uchwały budżetowej na rok 2019 
(załącznik nr 6). 

Radny Pan Zbigniew Tryba zapytał czy 150 000 zł wystarczy na zakup nowego 
samochodu do dowożenia dzieci niepełnosprawnych do placówek oświatowych 
i jaki model samochodu jest brany pod uwagę? 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że w/w kwota wystarczy na zakup nowego 
samochodu. Po uzgodnieniu z pracownikiem Gminy pod uwagę bierze się zakup 
samochodu marki Peugeot albo Mercedes w ramach zapytania ofertowego. Pan 
Jerzy Bańka poinformował również, że będzie możliwość uzyskania 
dofinansowania z programu „Pefron" na w/w samochód do dowozu dzieci 
niepełnosprawnych. 

W związku z pożarem w SP w Przerytem Radny Pan Zbigniew Tryba zapytał 
czy był sporządzony protokół powykonawczy montażu wkładu kominowego 
w szkole Podstawowej w Przerytym. 

Pan Jerzy Bańka poinformował, że protokołu nie było, a właściciel firmy, który 
wykonał w/w zadanie nie żyje i nie można uzyskać w tej sprawie wyjaśnienia. 

Radna Pani Marzena Reclaf poinformowała, że biorąc pod uwagę zadłużenie 
Gminy, proces odszkodowawczy i inne sprawy pilnej potrzeby w pierwszej 
kolejności trzeba realizować zadania najważniejsze- priorytetowe. Pani Marzena 
Reclaf poinformowała również, że trzeba zwiększyć dochodowość Gminy 
Cewice i starać się o pozyskiwanie dofinansowania zewnętrznego na realizację 
tych zadań. 

Wójt Gminy Cewice Pan Jerzy Bańka poinformował, że w Urzędzie Gminy są 
wolne miejsca pracy na stanowiska urzędnicze i jest mało chętnych z uwagi na 
niskie płace. 

s 



Pan Jerzy Bańka poinformował, że dużo środków finansowych pochłania 
szkolnictwo. 
Wójt Gminy Cewice poinformował, żc projekty na budowę świetlic, które 
wykonano w ubiegłych latach ze względu na zbyt duże koszty budowy są na 
dzień dzisiejszy niemożliwe do zrealizowania. 

Radna Pani Anna Kubica poinformowała, że cieszy się, iż projekt budżetu jest 
opracowany w sposób zachowawczy. 

Radny Pan Adrian Wenta; w związku z inwestycjami poinformował, że 
01.12.2018 r. minął termin pozwolenia na budowę Przedszkola w miejscowości 
Łebunia. W związku z tym projekt o wartości 35 000 zł sporządzony na to 
zadanie jest do wyrzucenia. Pan Radny poinformował również o kolejnej 
inwestycji w Łebuni - „budowa chodnika". Termin pozwolenia tego zadania 
mija w miesiącu wrześniu 2019 r. Pan Adrian Wenta apeluje przyjrzeć sie tej 
inwestycji aby gotowy projekt nie stracił ważności. 

Radny Pan Wiesław Keller poprosił Wójta Gminy aby przedstawiał Radnym 
Gminy Cewice wszystkie informacje o sprawach ważnych toczących się 
aktualnie w Gminy, a które dotyczą jej teraźniejszego funkcjonowania. 

Radny Pan Michał Grybisz poinformował, że boisko w miejscowości Unieszyno 
nie spełnia oczekiwań mieszkańców. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, 
więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 1. 

Pan Przewodniczący Wiesław Keller zarządził 15 min przerwy w obradach 
Rady Gminy Cewice. 

Stan Radnych po przerwie - obecnych 14 Radnych, obrady sesji opuścił Radny 
Michał Grybisz. 



Ad. 7 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 
2018. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice. Uzasadnienie 
do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy Cewice udzielił informacji na temat zadania w zakresie budowy 
fotowoltaiki i budowy PSZOK. Pan Jerzy Bańka poinformował, że projektant 
dostarczył projekt na budowę sieci wodociągowej w miejscowości Pieski. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła Radna Pani 
Maria Bachan. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, 
więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad . 8 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Cewice oraz 
planów pracy komisji stałych Rady na rok 2019. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller odczytał plan pracy Rady 
Gminy na 2019 rok (załącznik nr 8). 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Marzena Reclaf odczytała 
plan pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice na 2019 rok 
(załącznik nr 9). 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Pani Anna Kubica odczytała plan pracy Komisji Oświaty, Opieki 
Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice na 2019 rok 
(załącznik nr 10). 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Pan Daniel Wasielewski odczytał plan pracy Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Cewice na 2019 rok (załącznik nr 11). 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Grzegorz Partyka 
odczytał plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice na 
2019 rok (załącznik nr 12). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pani Maria Bachan odczytała plan pracy 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice na 2019 rok (załącznik nr 13). 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller poprosił Przewodniczącego 
Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Gminy Cewice, aby w pracach komisji uwzględnił temat 
spotkań z rolnikami z terenu Gminy Cewice w sprawie odszkodowania 
w uprawach rolnych za szkody wyrządzone przez zwierzynę. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

u 



Ad. 9 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad na jakich Sołtysom z terenu 
Gminy Cewice oraz Przewodniczącemu Zarządu „Osiedla Na Skarpie" 
w Siemirowicach przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży służbowych. 

Wyjaśnień do uchwały udzielił Wójt Gminy Cewice Pan Jerzy Bańka. 
Uzasadnienie do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła Radna Pani 
Maria Bachan. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad . 10 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
w sprawie partycypacji w kosztach opieki zapewnianej w niepublicznych 
żłobkach działających na terenie Gminy Miasta Lębork dzieciom zamieszkałym 

12 



w Gminie Cewice oraz opieki zapewnianej w niepublicznych żłobkach 
działających na terenie Gminy Cewice dzieciom zamieszkałym w Gminie 
Miasto Lębork. 

Wyjaśnień do uchwały udzielił Wójt Gminy Cewice Pan Jerzy Bańka. 
Uzasadnienie do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 11 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków 
nie wygasających w roku budżetowym 2018. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice na 
podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 1. 

Ad. 12 
Wiceprzewodniczący Rady Marzena Reclaf odczytała projekt uchwały 
w sprawie zmiany Uchwały Nr II/8/2018 Rady Gminy Cewice z dnia 3 grudnia 
2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

13 



Cewice. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Przewodniczący Rady Gminy Pan 
Wiesław Keller na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad.13 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pani Mariola Szyca odczytała projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr/22/2018 w sprawie przyjęcia programu 
osłonowego Gminy Cewice „posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Gminy Pan Jerzy Bańka na 
podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 14 

Wójt Gminy Cewice przedstawił informacje na temat wykonania uchwał 
z poprzedniej sesji. 
W dalszej części Wójt Gminy przedstawił blok informacyjny na poniższe 
tematy: 
- Gmina Cewice podpisze umowę z Energą-Oświetlenie na wymianę oświetlenia 
przy drogach gminnych. 
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- W miejscowości Siemirowice przy ul. Zielony Dwór zostało zamontowane 
lustro drogowe. 
- Jest opracowywane studium uwarunkowań kierunków gospodarczych do planu 
zagospodarowania przestrzennego. W związku z tym Gmina będzie musiała 
dokonać analizy aktualności w planie miejscowym. 
- W ramach programu „Droga Marszałkowska", trzeba będzie wybrać drogi do 
remontu. 

Ad. 15 a 

Przewodniczący Rady odczytał opinie wypracowane przez komisje stałe Rady 
Gminy Cewice: 

- Opinia Komisji Budżetu i Rozwoju (załącznik nr 19). 

Ad. 15 b 

Przewodniczący Rady odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Gminy Cewice: 

- Pismo od Międzynarodowej Sekcji Oświaty i Wychowania z siedzibą 
w Gdańsku. 

Ad. 16 

Radny Pan Wiesław Keller odniósł się do wypowiedzi Pani Dyrektor GCK 
w Cewicach podczas koncertu, który odbył się w GCK w Cewicach. 

Radna Pani Anna Kubica poinformowała, że do Komisji Oświaty, Opieki 
Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu wpłynęło pismo z OPS w Cewicach na 
temat działań pomocowych Ośrodka Pomocy Społecznej w Cewicach w okresie 
zimowym 2018/2019. Pani Anna Kubica poprosiła Radnych Rady Gminy 
Cewice o zapoznanie się z informacją OPS w Cewicach. 

Radna Pani Marzena Reclaf odniosła się do wypowiedzi Pani Dyrektor GCK 
w Cewicach podczas koncertu, który odbył się w GCK w Cewicach. 

Ad. 17 

Na zapytanie Przewodniczącego RGC z poprzedniej sesji Wójt Gminy Cewice 
Pan Jerzy Bańka poinformował, że deklarację w sposób nieselektywny zbierania 
śmieci podpisały 83 osoby, a 6277 osób podpisało deklarację w sposób 
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selektywny zbierania śmieci 

A d . 18 

Sołtys Sołectwa Łebuni Pani Anna Walkusz poinformował, że jest potrzeba 
zamontowania lustra drogowego w miejscowości Łebunia przy parkingu obok 
kościoła i przy ulicy Rodzinnej. 

Wójt Gminy Pan Jerzy Bańka poinformował aby Pani Anna Walkusz w/w 
wniosek złożyła w Urzędzie Gminy Cewice w formie pisemnej. 

Sołtys Sołectwa Osowa Lęborskiego poinformował, że w domach mieszkalnych 
miejscowości Malczyce z kranów leci żółta woda. Wójt przyjął tą informację 
i przekaże sprawę do pilnego załatwienia. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Cewicach odniosła się do wypowiedzi 
Pana Wiesława Kellera i Pani Marzeny Reclaf. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice Pan Wiesław Keller złożył wszystkim 
uczestnikom obrad sesji życzenia noworoczne. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad I I I sesji Przewodniczący Rady 
Gminy Pan Wiesław Keller podziękował zebranym za przybycie i zamknął 
obrady o godz. 15.30. 

Ad. 19 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

Protokół sporządziła 
Justyna Lica w dniu 17.01.2019r. 
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